
Dačić: Zatvorili smo slučaj posta Zaharove, nije ostala sumnja u odnose sa Rusijom 
ponedeljak, 07. septembar 2020.

Prvi potpredsednik Vlade i ministar spoljnih poslova Republike Srbije Ivica Dačić gostujući na
HAPPY TV izjavio je da je značajno da su naše Ministarstvo spoljnih poslova i šef ruske
diplomatije Sergej Lavrov uložili napore da se "zatvori" slučaj posta portparolke Ministarstva
spoljnih poslova Rusije Marije Zaharove kako ne bi ostala sumnja u donose Srbije i Rusije.

On je gostujući u Jutarnjem programu rekao da su dve države strateški partneri i nastavljamo tu
saradnju, "kao što je rekao i predsednik Aleksandar Vučić i da ovo neće ostavi trag na naše
dobre odnose", napominjući da se Lavrov lično u ovo uključio.

Prema njegovim rečima, to je bio nepromišljen potez Zaharove koji je digao nepotrebno tenzije.
On je rekao da portparolka "ima neku svoju slobodu u javnim nastupima", koja se "dosta toleriše
u Moskvi", dodajući da se Zaharova svaki dan oglašava.

Šef srpske diplomatije Ivica Dačić izjavio je da ne treba da čudi da je američki predsednik
Donald Tramp uneo u sporazum, napravljen u Vašingtonu, bliskoistočne teme, zbog njegove
spoljne ali i unutrašnje politike, s obzirom na jevrejsku zajednicu u Americi i sve druge koji
podržavaju njegovu politiku podrške Izraelu.

"Trampu je strateški cilj da bude što više zemalja sa ambasadom u Jerusalimu, a pre svega da
tzv. Kosovo, ako Izrael prizna tzv. Kosovo, a najavili su da hoće, bude prva muslimanska zemlja
koja će tamo otvoriti Ambasadu", rekao je Dačić.

On je naglasio da delegacija Srbije nije dozvolila da se bilo šta odrazi na njene odnosa Srbije sa
Rusijom i Kinom. Prema njegovim rečima, Srbija će razgovarati i sa drugim svojim partnerima
vezano za druga pitanjima koji mogu da proisteknu iz ovog sporazuma.  
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